

## REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE D. 22. marts 2023

Venlig hilsen

**Tina Hansen**  
**Næstformand**

Dagsorden	Beslutninger
Deltagere: Ann, Lars, Diana, Maria Boline, Klaus, Matilde, Vivi, Pernille, Lisbeth og Tina	
Afbud: Ulla og Maria	
Ref.:	Tina Hansen

<b>1.</b> <b>Bemærkninger til referat og beslutninger fra sidst</b>	Ingen bemærkninger
<b>2. Beslutningspunkter</b>  <b>2.a. Generalforsamling</b>	Der vil blive meldt ud i nyhedsbrevet i juni, at man kan sende sin præsentation for at stille op til diverse poster, så det kan komme ud i et nyhedsbrev / skriv efter sommerferien. Man kan både lave skriftlig præsentation og medsende en lille video, hvis man ønsker det. Det

<p><b>2.b. Folkemøde Møn</b></p>	<p>kommer også på hjemmesiden og Facebook.</p> <p>Det bliver Gitte, som er kontorleder i Lillebælt og Lars, som er formand i København, som bliver dirigenter.</p> <p>Medmindre der kommer nye tilbud, bliver det for dyrt med elektronisk afstemning. Det ligger på ca. 30.000, men vi er stadig interesseret, hvis en billigere løsning dukker op.</p> <p>Skriftlig og mundtlig beretning: Klaus sender noget om det forbyggende arbejde på børn, - og unge området.</p> <p>Ann drøfter det i styregruppen og sender noget om familieplejeområdet.</p> <p>Pernille og Maria sender noget fra Voksen Handicapområdet.</p> <p>Ellers skal OK forhandlingerne fra det private have et punkt.</p> <p>Faglige selskaber: gerne input fra kontaktpersonerne via Klaus.</p> <p>Fagpolitisk uddannelse.</p> <p>Kongrestema.</p> <p>Studie indsats.</p> <p>Rekruttering, mangel på pædagoger, meritudfordringen efter udmelding fra KL.</p> <p>St. Bededags demonstration.</p> <p>Frist for at sende det til Lisbeth og Tina er 15. juni. Så indarbejder de det i den skriftlige og mundtlige beretning. De tilføjer også yderligere punkter.</p> <p>FH har evalueret Folkemøde 2022 og var enige om, at der var flest besøgende om fredagen. Teltets placering var ikke særlig heldig.</p> <p>Drøftelse af formål med at deltage; Synlighed og for at fortælle om arbejdsområdet til de unge, for at få dem til at søge ind på uddannelsen. Det kunne give god mening at stå sammen med Absalon. Tina snakker med Absalon, om vi evt. kunne stå sammen med dem.</p> <p>Da vi er en del af FH, bliver vi også nødt til at være med til at stå i det fælles telt.</p> <p>Der blev nedsat en arbejdsgruppe, som skulle arbejde med, hvordan vi kan være til stede. Maria Boline, Matilde, Lars og Klaus. Matilde og Maria har mest fokus på noget for de unge om fredagen. Det skal rimelig hurtigt afklares, om vi skal have en debat, så der kan bestilles scene og laves aftaler om emne og deltagere i debatten. Vi skal ikke have egen stand. Det kunne også være en god idé at være aktive i de andre forskellige debatter. Vi skal på næste KB møde drøfte, hvordan kredsbestyrelsesmedlemmer kan deltage i vores forskellige aktiviteter,</p>
----------------------------------	--

<p><b>2.c. Drøftelse af HB-materiale</b></p> <p><b>2.d Økonomi</b></p>	<p>herunder hvornår og på hvilken måde, der skal være frikøb. Vi bliver nødt til at have fokus på økonomien ved de forskellige aktiviteter.</p> <p><b>Fremtidsværksted:</b> Et håb om at alt var i spil og blev kigget på som mulig besparelse, også bygningsmassen.</p> <p><b>OK 24:</b> Vi vil afholde medlemsmøde i august - september for at høre, hvad medlemmerne ønsker prioriteret. Hvis der er mulighed for at holde det som hybrid, så var dette et ønske.</p> <p>Resultatet for 2022 blev taget til efterretning. Vi skal fortsat have fokus på stram økonomistyring for at få budgettet i bedre balance.</p> <p>Vi kan fortsat ikke trække medlemstal.</p>
<p><b>3.</b> <b>Lukket punkt</b></p>	<p>Der er intet til lukket punkt.</p>
<p><b>4.</b> <b>Orientering fra:</b></p>	
<p><b>4 a.</b> <b>Kredsbestyrelsesmedlemmer</b></p>	<p><b>Klaus:</b> Forventer at budget 2023 bliver genåbnet i Vordingborg kommune for at finde besparelser.</p> <p>Klaus er som kontaktperson til de Faglige Selskaber med til at arrangere medlemsmøde om traumer på kredskontoret den 30. marts. Der er pt 32 tilmeldte, og fristen er først 26. marts.</p> <p><b>Vivi:</b> 1. maj skal de have ny regionsdirektør. Der er også en proces i gang med at finde ny forstander til Kofoedsminde.</p> <p><b>Matilde:</b> I uddannelsesudvalget er der mange drøftelser om udfordringen med at kunne sende medarbejdere på merit med løn. De har haft et oplæg om rekruttering. Det ville være godt at have nogle unge med rundt, til at fortælle om det spændende arbejdsområde.</p> <p><b>Maria Boline:</b> Der bliver arbejdet videre med et investerings- og besparelseskatalog i Guldborgsund. Dystre udsigter i årene frem, hvor man forventer at mangle 200 millioner om 4 år. Man kigger på kvalitetsstandarderne om de skal justeres ned til landsgennemsnittet.</p> <p><b>Lars:</b> Næstved er også i gang med budgetproces. Politikerne ønsker at skaffe sig et råderum. Der skal findes besparelser på 110 millioner, hvor de 45 millioner skal være til råderum. Fokus på det korte sygefravær, da det har været stigende.</p>

<p><b>4 b.</b> <b>Kredskontoret</b></p>	<p>Gitte Jensen er ansat som faglig konsulent pr. 1 april. Til dagsordenen var der vedhæftet materialer fra kongressen. De vil også blive sendt til vores tillidsrepræsentanter og bedt om at hjælpe med at dele de gode historier om: Faglighed forandrer liv.</p>
<p><b>5. Nyhedsbrev</b></p>	<p>Historier efterlyses. Klaus laver indlæg om det lokale medlemsarrangement, han er med til at arrangere fra det Faglige Selskab om udsatte børn og unge. Det handler om traumer. Frist for indlæg er den 25. maj.</p>
<p><b>6. Næste kredsbestyrelsesmøde</b></p>	<p>Næste KB møde er den 2. juni.</p>
<p><b>7. Evt.</b></p>	<p>Det har faktisk fungeret udmærket på teams, når det er et halv dagsmøde.</p>